
 

 

 

                           
 
 
RAADSVRAGEN ZONDER ANTWOORD 
 
 
Nummer  : 108-204  
Onderwerp  : Slechte openbare verlichting Monnickendam 
Portefeuillehouder : Harm Scheepstra  
Datum   : 4 april 2023 
 

 
 
Vragen van de fractie van WaterlandNatuurlijk en VVD Waterland aan het college van burgemeester en 
wethouders (ingezonden op 4 april 2023). 
 
Aanleiding/toelichting: 
De fracties van de VVD Waterland en WaterlandNatuurlijk krijgen veel klachten te horen over de slechte 
openbare verlichting in Monnickendam, vooral bij oversteekplaatsen en zebrapaden. Het is vaak te 
donker om goed zicht te hebben, zowel voor automobilisten als voetgangers. Bekende locaties zijn; 

Zebrapad Grote Kerk, zebrapad van het zwembad naar Swaensborch, voor de bushalte bij de Pierebaan 
en de oversteekplaats bij de Elger/Drevel. 

Derhalve hebben wij de volgende vragen; 

Vraag 1 
Is het college bekend met de klachten? Zijn er veel meldingen op de website? 
 
Vraag 2 
Wat is de reden van de slechte openbare verlichting? 
 
Vraag 3 
Is het college bereid om de verlichting op korte termijn aan te passen om de openbare ruimte veiliger te 
maken? 
 

 

 

 

 

 


